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Dr. Schmitt Pál
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánunk feltenni

Dr. Navracsics Tibor
közigazgatási és igazságügyi miniszter úrnak

„Milyen deregulációs eszközökkel kívánja a beruházásokra vonatkoz ó
adminisztrációs terheket csökkenteni?”

címmel .

Kérdésünkre írásbeli választ kérünk a Miniszter Úrtól, azért t őle, mert e tárgykörben a

Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

Dr. Orbán Viktor miniszterelnök úr 2010 . június 8-án az Országgyűlésben napirend

előtti felszólalásban ismertette a kormány 29 pontból álló első gazdasági akciótervét.

Ezen akciótervben 6 . pontként az alábbi intézkedést fogalmazta meg:

„a beruházások során ma 51 engedélyt kell kikérni, ezeknek egyharmadát az állam, ill .
a kormány eltörli ”

A beruházásokkal kapcsolatos adminisztratív terhek csökkentése, az erre vonatkozó

döntések meghozatala — felelősen — a hazai hatályos szabályozási rendszer egészére

kiterjedő elemzés alapján tehető meg. Így vizsgálható ugyanis, hogy mi volt az oka az

adott engedély eddigi megkövetelésének, milyen szabályozási és intézményi változáso k

szükségesek a bejelentett egyszer űsítéshez, és nem vezet-e egyszerűen káoszhoz

bizonyos engedélyek megköveteléséről való lemondás.

A bejelentést bizonyára egy megalapozott szabályozási koncepció kidolgozása, illető leg

ez alapján a megvalósításhoz szükséges konkrét döntések meghozatala el őzte meg, ezek

azonban egyelőre nem ismertek.

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ



A bejelentés nem teszi egyértelművé, hogy melyek az eltörölni kívánt engedélyek, azo k

eltörlésével hogyan kívánja az állam védeni a korábban engedély megkövetelése által

érvényre juttatott társadalmi érdeket, az intézkedés mekkora költségvetési hatással jár az

állam számára . Ugyancsak nem egyértelmű, hogy a megszüntetendő engedélyezés i

eljárásokat végző hatóságoknak hogyan változnak a feladatai a módosítás nyomán, és a

felszabaduló kapacitásokat az intézményrendszer mely részén kívánják hasznosítani ,

vagy esetlegesen leépíteni .

Mindezek alapján a Magyar Köztársaság Alkotmányáról szóló 1949 . évi XX. törvény

27. §-ában biztosított jogunkkal élve a Magyar Köztársaság Országgy ű lésének

Házszabályáról szóló 46/1994 . (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a alapján az alábbi

kérdéseket intézzük Önhöz :

1. Milyen deregulációs eszközökkel kívánja a beruházásokra vonatkoz ó

adminisztrációs terheket csökkenteni ?

2. Milyen ütemezéssel kívánja megvalósítani a kormány ezt az intézkedést ?

3. Mely engedélytípusokat kíván megszüntetni a kormány ?

4. Hogyan érinti ez az intézkedés az engedélyező hatóságokat és az ott dolgozó

köztisztviselőket?

5. Várható-e a 17 megszüntetendő engedélytípussal együtt, hogy a köztisztvisel ők

is jelentős számban elbocsátás elé néznek?

6. Ha igen, mikor, és ennek milyen egyszeri költségvetés hatásával számolnak ?

Mibő l kíván a kormány erre a költségvetési forrást találni?

7. Hogyan érintheti az elbocsátás a munkanélküliség alakulását, és az 1 millió új

munkahely teremtésére vonatkozó kormányzati célkitűzést?

Tisztelettel várjuk válaszát!

Budapest, 2010 . június 22 .
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